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§ 12 
Medborgarförslag gällande utveckling av Norra 
Hammarbykajen med flera serveringar  
Svar på medborgarförslag 
SÖD 2023/443 
 

Beslut  
Stadsdelsnämnden överlämnar förvaltningens tjänsteutlåtande som 
svar på medborgarförslaget. 

Förslag till beslut 
Ordföranden Anders Göransson (S) konstaterade att det fanns ett 
förslag till beslut och föreslog att nämnden skulle besluta enligt det. 
 

Sammanfattning av ärendet  
Södermalms stadsdelsnämnd har fått ett medborgarförslag gällande 
utveckling av Norra Hammarbyhamnens kaj med flera serveringar. 
Kajen mellan Danviksbron och Hammarbyslussen är enligt 
förslagsställaren tom och ödslig. När det är vackert väder 
promenerar tusentals människor längs med kajen varför 
förslagsställaren anser att kajen bör göras mer levande genom att 
fler serveringar tillförs kajen. 
 
Stadsdelsförvaltningen tackar för medborgarförslaget som syftar till 
att utveckla Norra Hammarbyhamnens kaj med fler serveringar och 
därmed bidra till att göra kajen mer attraktiv och levande. 
 
I juni 2022 antog kommunfullmäktige ”Kajstrategi för Stockholms 
stad 2022”. Kajstrategin syftar till att utveckla stadens kajer till mer 
levande mötesplatser som är tillgängliga för folkliv, restauranger 
och caféer. 
 
Under det avsnitt i kajstrategin som behandlar Norra 
Hammarbyhamnen anges att, ”Fler publika verksamheter på och vid 
kajen skulle öka stadslivskvaliteterna på platsen genom att tillföra 
fler uteserveringar och temporära aktiviteter.” Kajstrategin stödjer 
därmed det aktuella medborgarförslaget då det föreslår att fler 
serveringar kan tillföras kajen. Vid ett kommande arbete med att 
utveckla Norra Hammarbyhamnen kommer kajstrategins inriktning 
för kajen omsättas i konkreta planer och samverkansprojekt. 
 
Handlingar i ärendet 

 SÖD 2023/443-5 Tjänsteutlåtande 
 SÖD 2023/443-3 Medborgarförslag 

SÖD2023_443_Bortredigerad 
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